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Udvarhelyszéki vendéglátósok egy csoportja egy, a városi önkormányzathoz, valamint a
polgármesteri hivatalhoz címzett kérést juttatott el szerkesztőségünkbe, melyben arra kéri a
városvezetést, hogy a város központjában kolduló, roma származású kiskorúak ügyét kezeljék
prioritásként. A lassan már turisztikai „látványossággá" avanzsált gyerekcsoportról korábban m
i is cikkeztünk
– jelenleg a vendéglátósok is megoldást szeretnének az ügyben, hiszen a turisztikai forgalomra
jócskán kihatással van a kiskorú koldusok által „díszített" városkép.

  

Amint azt megtudtuk, a téma kapcsán január 26-án, szerdán délben beszélgetnek bővebben a
vendéglátósok. A sajtótájékoztatón, az ígéretek szerint, Bunta Levente polgármester is részt
vesz, akitől valamilyen megoldást várnak a kérvényezők. A városi tanács tavalyi utolsó ülésén
egyébként szóba került a kérdés, akkor egy hattagú bizottságot hoztak létre, ami kimondottan
ezzel a problémával foglalkozik.

  

A negyven, helyi és környékbeli, vendéglátós által aláírt nyilatkozatot alább olvashatják.

  

Tisztelt Címzettek,

  

Alulírott Székelyudvarhelyi és Udvarhelyszéki vendéglátók tisztelettel felkérjük
Székelyudvarhely Önkormányzatát és Polgármesteri Hivatalát, hogy emeljék prioritásaik sorába
a városközpontban kolduló roma származású kiskorúak kérdését.
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Az említett jelenség hosszú évek óta szennyezi a városközpont hangulatát, az utóbbi években a
gazdasági válsággal párhuzamosan pedig aggasztó méreteket öltött.

  

Városunk gazdasági életében egyre jelentősebb szerepet játszó vendéglátói szektort amúgy is
megtépázta a gazdasági válság, a fiatalkorú roma koldusok által a városunkba látogató
vendégekkel szemben tanúsított agresszív magatartás pedig csak nehezíti helyzetünket.

  

Elegünk van abból, hogy folyamatosan magyarázkodásra és vendégeink őrző jelleggel való
kísérésére kényszerülünk. Elegünk van abból, hogy Székelyudvarhely iránt az interneten
érdeklődők hamarabb találják meg a YouTube videómegosztón a koldus idegenvezetőről kész
ült f
elvételeket
, mint reklámjainkat, hirdetéseinket, turisztikai látványosságainkat bemutató anyagokról nem is
beszélve.

  

Javasoljuk, végezzenek el otthon egy gyors összehasonlítást a kolduló gyerekek és a Jézus
Szíve Kápolnára vonatkozó internetes tartalom között.  Meg fognak lepődni.
Reméljük egyetértünk abban, hogy nem a fent említett jelenségben találtuk meg városunk új
nevezetességét.

  

Nem tűnik életszerűnek, hogy egy Önkormányzatnak és Polgármesteri Hivatalnak ne lennének
eszközei a helyzet kezelésére, rövid és hosszú-távú megoldások kidolgozására.

  Ez alkalommal szeretnénk hivatalosan felkérni Önöket, hogy tegyék meg a szükséges
lépéseket, tűzzék a jelzett kérdést napirendre minden egyes ülésén az Önkormányzatnak,
egészen addig, amíg a probléma mindannyiunk számára elfogadható megoldást nyer.   
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